

《单词百科:resurrection是什么意思?resurrection怎么发音?resurrection的解释和用法》

英语单词resurrection是什么意思?resurrection怎么读?resurrection怎么发音?简答网为您整理了resurrection的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



resurrection怎么读

resurrection的读音:[rez rek n]

resurrection的意思

1、n.耶稣复活;使复活者;恢复使用;(最后审判日)所有死者的复活;

resurrection的近义词

1、reappearance n.再现;

- 2、rebirth n.再生;复兴;轮回;
- 3、renewal n.重建, 重生;更新, 革新;重申;合同的续订;
- 4、restoration n. (规章制度等的) 恢复;复原; (遗失等物的) 归还原主;整修;
- 5、resurgence n.复苏, 复活;中断之后的继续;再起;回潮;

resurrection的双语例句

1、I am the resurrection and the life; he who believes in me, though he die, yet shall he live.

我就是复活与生命, 谁相信我, 虽死犹生.

2、This was a grand feat and allows for resurrection and ascension today.

这是个伟大的壮举,它允许了今天的复活与提升.

3、Some resurrection of domestic price pressure was apparent in the early part of the year.

年初,一些源自本地的价格压力明显重现.

4、It contains the earliest documents extant on the life, teaching, crucifixion, and resurrection of Jesus.

它包含着现存的关于耶稣的生平, 教导, 受难和复活的最早文献.

5、Christians celebrate the resurrection of Christ from the death.

基督教徒们庆祝耶稣基督的复活.

6、Eng: Easter Day celebrates the resurrection of Jesus Christ.

英格: 复活节庆祝的是基督的复活.

7、Jesus himself foretold his death and resurrection, and these events about exactly as he had predicted.

耶稣预告自己的受死和复活, 而这些事件正如他预测那样实现.

8、Herein is the second aspect of this house: resurrection and rebirth.

这一宫位所代表的第二方面是: 复苏和重生.

9、Globe economy is on the edge of resurrection, said current chairman of Federal Reserve Mr.

美联储主席伯南克说全球经济似乎正处在复苏的边缘.

10、After the resurrection and judgement, those who are saved will help Jesus preach to the nations.

在复活和审判后, 那些得救的人将帮助耶稣向全世界各国传道.

11、The Resurrection of Dinosaurs : Little friends, do your see the huge skeleton of stegosaurus?

小朋友, 看到这个剑龙大骨架了 吗 ?

12、Resurrection from the dead to live for ever can be your hope.

从死亡中复活得永生就是你的希望.

13、The CPRF's socialist resurrection will unavoidably follow a long andcourse . "

俄共 的社会主义复兴之路将是曲折而漫长的.

14、Joe's spirits had gone down almost beyond resurrection.

齐埃的精神,几乎沮丧到了无可挽救的地步.

15、The plan has now been dropped, with little hope of resurrection.

该计划现已被搁置, 不大可能重新启用.

16、He is claiming for us all that He made possible by His death and resurrection.

祂已经藉著祂的受死和复活,完成了为我们代赎的工作.

17、General resurrection begins with Christ's own resurrection. He is the head of the body.

信徒一般的复活以基督自己复活为首,为开始. 祂是身体之首(头).

18、For since death came through man, the resurrection of the dead comes also through

man.

死既是因一人而来、 死人复活也是因一人而来.

以上是简答网为您整理的resurrection怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于resurrection的用法、resurrection的释义、resurrection的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/resurrection>

